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	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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                        (Film) Radni chcą przenieść SP nr 1 do budynku Gimnazjum nr 1

                        Jednym z głównych tematów grudniowej sesji Rady Miejskiej było przeniesienie Szkoły Podstawowej nr 1 do budynku obecnego Gimnazjum nr 1 przy ul. Moniuszki. Przy okazji nie zabrakło też dyskusji nad skutkami reformy edukacji dla jaworskich placówek
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                                    Pan MB znów chiał błysnąć, ale jak zwykle nie wyszło. Wieczorek szybko go zgasił.
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                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.
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    masakra•29 grudnia 2016 o 08:45

    Chciałem wczoraj zaparkować rower pod ratuszem, ale aż mnie zemdliło od ptasich śmierdzących odchodów. Kto odpowiada za utrzymanie tam czystości?!
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    Rysiekmasakra•29 grudnia 2016 o 09:23

    Niezwykle ciekawy głos w kontekście przeniesienia SP1 do budynku Gimnazjum nr 1.
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    faktmasakra•29 grudnia 2016 o 08:51

    brud, smród pod samymi oknami burmistrza

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        brud, smród pod samymi oknami burmistrza
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Robak•29 grudnia 2016 o 00:04

    Nie da się ukryć,że jest żle. Ludzie Bery są zadowoleni. Mają pracę, odpowiednie zarobki,premie ,  stanowiska itd. Miało tak nie być. Miała być energia. Jest ta energia ale dla Strzegomian i Świdniczan. Mówcie co chcecie mi sie to nie podoba.
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        Nie da się ukryć,że jest żle. Ludzie Bery są zadowoleni. Mają pracę, odpowiednie zarobki,premie ,  stanowiska itd. Miało tak nie być. Miała być energia. Jest ta energia ale dla Strzegomian i Świdniczan. Mówcie co chcecie mi sie to nie podoba.
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    do RobakRobak•29 grudnia 2016 o 08:27

    Czyli chciałeś powiedzieć, że podatki jaworzan wyjeżdżają poza Jawor razem z zarobkami osób spoza Jawora, do gminnej kasy nie wpływają też udziały w PIT od zatrudnionych osób spoza Jawora (udział gmin we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych, ustalony zgodnie z zasadami określonymi w art.9 ust.1 w związku z art.89 ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego (Dz.U. z 2015 r. poz.513), w 2016 r. wynosi 37,79 proc.)
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        Czyli chciałeś powiedzieć, że podatki jaworzan wyjeżdżają poza Jawor razem z zarobkami osób spoza Jawora, do gminnej kasy nie wpływają też udziały w PIT od zatrudnionych osób spoza Jawora (udział gmin we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych, ustalony zgodnie z zasadami określonymi w art.9 ust.1 w związku z art.89 ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego (Dz.U. z 2015 r. poz.513), w 2016 r. wynosi 37,79 proc.)
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    odpływdo Robak•29 grudnia 2016 o 08:37

    za to wzbogacił się Strzegom, Świdnica, itp. o wpływy z PIT od wynagrodzeń wypłacanych z jaworskiego budżetu dla osób spoza Jawora
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    ubożeje gmina, lokalna wspólnotado Robak•29 grudnia 2016 o 08:31

    a do tego miasto traci podwójnie, bo zwolnieni Jaworzanie nie wydają już pieniędzy u jaworskich przedsiębiorców i gmina straciła wpływy z ich PIT
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    gośćRobak•29 grudnia 2016 o 07:44

    OK, te rzeczy mogą się nie podobać, ale czy pod każdym info, na różne tematy musicie w kółko pisać te same komentarze?
Dyskusja na temat reformy szkolnictwa znikoma, za to Bera to, Bera tamto....
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        OK, te rzeczy mogą się nie podobać, ale czy pod każdym info, na różne tematy musicie w kółko pisać te same komentarze?
Dyskusja na temat reformy szkolnictwa znikoma, za to Bera to, Bera tamto....
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    pgość•29 grudnia 2016 o 08:17

    Reforma szkolnictwa-likwidacja niewypałów, jakimi są gimnazja jest konieczna, powie to niemalże każdy psycholog, rodzic dziecka w gimnazjum i w końcu sam gimnazjalista-wszyscy ten okres nazywają gimbazą. Trzeba ja jednak mądrze wdrożyć i tu właśnie jest rola burmistrza, który za to odpowiada i radnych, którzy powinni głosować mądrze, a nie wg nakazu.
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        Reforma szkolnictwa-likwidacja niewypałów, jakimi są gimnazja jest konieczna, powie to niemalże każdy psycholog, rodzic dziecka w gimnazjum i w końcu sam gimnazjalista-wszyscy ten okres nazywają gimbazą. Trzeba ja jednak mądrze wdrożyć i tu właśnie jest rola burmistrza, który za to odpowiada i radnych, którzy powinni głosować mądrze, a nie wg nakazu.
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    Bera to i tamtogość•29 grudnia 2016 o 08:09

    Bo reformę szkolnictwa w gminach wdrażają wójtowie, burmistrzowie, prezydencji miast i to od nich zależy jak zostanie wdrożona (mądrze, czy źle). Naturalnym zjawiskiem jest, że jaworzanie obserwując dotychczasową politykę kadrową w gminie oraz inne działania obecnego burmistrza obawiają się sposobu wdrożenia reformy oświatowej,
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        Bo reformę szkolnictwa w gminach wdrażają wójtowie, burmistrzowie, prezydencji miast i to od nich zależy jak zostanie wdrożona (mądrze, czy źle). Naturalnym zjawiskiem jest, że jaworzanie obserwując dotychczasową politykę kadrową w gminie oraz inne działania obecnego burmistrza obawiają się sposobu wdrożenia reformy oświatowej,
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    zła energiagość•29 grudnia 2016 o 08:05

    jakie działania, takie komentarze, a gdy ludzi coś bardzo bulwersuje, to i komentarzy na dany temat więcej
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    rob.Robak•29 grudnia 2016 o 01:25

    A komu się podoba?
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        A komu się podoba?
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    łopatka•28 grudnia 2016 o 20:17

    Ludzie sa zawiedzeni. Wszystko jest złe. Gdzie dotknie sie tam jest nie tak jak powinno. kaszana
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    martixłopatka•28 grudnia 2016 o 20:25

    włącz FB-tam wszystko jest super
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    kop, kop dołeczki•28 grudnia 2016 o 19:41

    Kreciki już tak mają, że będą tak długo kopać, aż inni będą im wierzyć-i albo dokopią się do awansu, albo jak najdłużej utrzymają się na stołku
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        Kreciki już tak mają, że będą tak długo kopać, aż inni będą im wierzyć-i albo dokopią się do awansu, albo jak najdłużej utrzymają się na stołku
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    wiedzma•28 grudnia 2016 o 17:12

    Czasami mam wrażenie, że Bera jest burmistrzem tylko jednej rzeszy naszego Jaworskiego społeczeństwa
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        Czasami mam wrażenie, że Bera jest burmistrzem tylko jednej rzeszy naszego Jaworskiego społeczeństwa
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    czyli jakiej?wiedzma•28 grudnia 2016 o 19:42

    tej z PO i SLD?
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    Irmina•28 grudnia 2016 o 17:09

    Faktem jest, ze bera zwolnił naszych rodaków Jaworzan. To nie ulrga wątpliwości. Jak tu piszecie 3 przywrócił do pracy, bo zwolnienia były wbrew prawu. Na ich miejsce zatrudnił swoich kolegów ze Strzegomia, Swidnicy, kolezanki z PO. To są fakty. Tak postępować nie powinien. Tym bardziej żle to wygląda , kiedy z uśmiechem na ustach życzy wszystkim wesołych świąt. A zwolnieni ludzie pozostają bez pracy. Ja mam sumienie . A wy ?.
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        Faktem jest, ze bera zwolnił naszych rodaków Jaworzan. To nie ulrga wątpliwości. Jak tu piszecie 3 przywrócił do pracy, bo zwolnienia były wbrew prawu. Na ich miejsce zatrudnił swoich kolegów ze Strzegomia, Swidnicy, kolezanki z PO. To są fakty. Tak postępować nie powinien. Tym bardziej żle to wygląda , kiedy z uśmiechem na ustach życzy wszystkim wesołych świąt. A zwolnieni ludzie pozostają bez pracy. Ja mam sumienie . A wy ?.
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    jaworzanka•28 grudnia 2016 o 12:24

    hej zwolnieni jaworzanie , urzędnicy.Większość z was została zatrudniona  za czasów burmistrza super katolika .Śmiało , odpowiedzcie czy zostaliście zatrudnieni w wyniku konkursu ?? czy znajomości ! Sama chciałam  startować  w konkursie na stanowisko np;kierownika pływalni czy Jawornika (mam odpowiednie wykształcenie , praktykę itp),lecz nie było nawet konkursu tylko prace dostali kolesie ówczesnego burmistrza. Oczywiście dla was to było OK ,my natomiast musieliśmy szukać pracy gdzie indziej i nikt się nami nie przejmował.
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        hej zwolnieni jaworzanie , urzędnicy.Większość z was została zatrudniona  za czasów burmistrza super katolika .Śmiało , odpowiedzcie czy zostaliście zatrudnieni w wyniku konkursu ?? czy znajomości ! Sama chciałam  startować  w konkursie na stanowisko np;kierownika pływalni czy Jawornika (mam odpowiednie wykształcenie , praktykę itp),lecz nie było nawet konkursu tylko prace dostali kolesie ówczesnego burmistrza. Oczywiście dla was to było OK ,my natomiast musieliśmy szukać pracy gdzie indziej i nikt się nami nie przejmował.
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    bezrobotna z wykształceniemjaworzanka•28 grudnia 2016 o 20:52

    biedna justi z odpowiednim wykształceniem  zobacz ile przyjęto osób za obecnego burmistrza bez konkursu np. do joku do zlk do promocji itd. itd. . moglas aplikować miałabyś odpowiednią pracę
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        biedna justi z odpowiednim wykształceniem  zobacz ile przyjęto osób za obecnego burmistrza bez konkursu np. do joku do zlk do promocji itd. itd. . moglas aplikować miałabyś odpowiednią pracę
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    ADbezrobotna z wykształceniem•28 grudnia 2016 o 22:11

    ponad wszystkim i wszystkimi zawsze jest prawo
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        ponad wszystkim i wszystkimi zawsze jest prawo
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    czasbezrobotna z wykształceniem•28 grudnia 2016 o 21:38

    prawda jest jak oliwa-prędzej czy później na wierzch wypływa
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    zobacz ile przyjeto osób...bezrobotna z wykształceniem•28 grudnia 2016 o 21:29

    http://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3610,Zatrzymani-wojt-sekretarz-i-kontroler-NIK.html
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    biedna justi z odpowiednim wykształceniembezrobotna z wykształceniem•28 grudnia 2016 o 21:22

    no chyba, że te ogłoszenia były dedykowane odpowiednim osobom-czyli tzw. ustawki naborów

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        no chyba, że te ogłoszenia były dedykowane odpowiednim osobom-czyli tzw. ustawki naborów
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    odważna?jaworzanka•28 grudnia 2016 o 12:33

    śmiało, zapytaj tych zwolnionych jaworzan w jaki sposób doszło do ich zwolnienia-może zanim następnym razem się wypowiesz, to 2x się zastanowisz
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        śmiało, zapytaj tych zwolnionych jaworzan w jaki sposób doszło do ich zwolnienia-może zanim następnym razem się wypowiesz, to 2x się zastanowisz
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    jaworzankojaworzanka•28 grudnia 2016 o 12:28

    czy Ciebie ktoś zwolnił, mimo że dobrze pracowałaś, aby dać pracę kolegom i koleżankom spoza Jawora?
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        czy Ciebie ktoś zwolnił, mimo że dobrze pracowałaś, aby dać pracę kolegom i koleżankom spoza Jawora?
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    opinia społeczna•28 grudnia 2016 o 10:37

    Obserwując dotychczasowe zwolnienia i rozmawiając ze zwolnionymi jaworzanami (3 z nich zostało przywróconych), to przypomniało mi się jedno z polskich powiedzeń, że jak chce się psa uderzyć, to kij się znajdzie. Od rozstrzygania czyjegoś prawidłowego lub nie postępowania są sady, prokuratury, itp.I tyle z mojej strony nt sporu kogo, za co i dlaczego.
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        Obserwując dotychczasowe zwolnienia i rozmawiając ze zwolnionymi jaworzanami (3 z nich zostało przywróconych), to przypomniało mi się jedno z polskich powiedzeń, że jak chce się psa uderzyć, to kij się znajdzie. Od rozstrzygania czyjegoś prawidłowego lub nie postępowania są sady, prokuratury, itp.I tyle z mojej strony nt sporu kogo, za co i dlaczego.
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    prawnikopinia społeczna•28 grudnia 2016 o 13:09

    Całe szczęście, że niezależne organy rozstrzygają sprawy pod kątem działania zgodnego z prawem, a nie na podstawie czyiś subiektywnych opinii, poszlak.
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        Całe szczęście, że niezależne organy rozstrzygają sprawy pod kątem działania zgodnego z prawem, a nie na podstawie czyiś subiektywnych opinii, poszlak.
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    poza sądemprawnik•28 grudnia 2016 o 13:14

    w przeciwnym wypadku mielibyśmy do czynienia ze zwykłym linczem
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    jaworzaninopinia społeczna•28 grudnia 2016 o 10:48

    Gdyby panaburmistrzowscy radni pofatygowaliby się na rozmowy ze zwalnianymi jaworzanami, to by też się tego dowiedzieli. Może dla nich wygodniej jest nic nie widzieć, nie słyszeć i nie mówić-ale zostawmy to ich sumieniom i decyzjom ich wyborców? Jawor to mała mieścinka, więc ludzie tu się znają, rozmawiają ze sobą, przekazują sobie wieści, opinie, itp. Stąd też wypływają obiekcje jaworzan jak ten burmistrz postąpi się z nauczycielami likwidowanych gimnazjów.
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        Gdyby panaburmistrzowscy radni pofatygowaliby się na rozmowy ze zwalnianymi jaworzanami, to by też się tego dowiedzieli. Może dla nich wygodniej jest nic nie widzieć, nie słyszeć i nie mówić-ale zostawmy to ich sumieniom i decyzjom ich wyborców? Jawor to mała mieścinka, więc ludzie tu się znają, rozmawiają ze sobą, przekazują sobie wieści, opinie, itp. Stąd też wypływają obiekcje jaworzan jak ten burmistrz postąpi się z nauczycielami likwidowanych gimnazjów.
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    RMjaworzanin•28 grudnia 2016 o 11:12

    i biorąc pod uwagę dotychczasowe postawy, jak dalej zachowają się jego radni
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    do mieszkańca kolejowej•27 grudnia 2016 o 18:14

    Aż mi wstyd za ciebie. Przemyśl to co napisałeś. Przykre jest to, że zwolnił swoich wyborców, ludzi, którzy mu zaufali i na niego głosowali. Na ich miejsce zatrudnił swoich kolegów z PO ze Strzegomia . Tego sie kolego nie robi.
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    i tyle!do mieszkańca kolejowej•28 grudnia 2016 o 07:42

    na pewno nie byli to wyborcy Bery. I na pewno na niego nie głosowali. Przestańcie wypisywac ciągle to samo pod każdym tematem: że zwalnia jaworzan, katolików, itp., itd... Zwolnił nieudolnych urzędasów i tyle. I to w dodatku takich, co pod nim doły kopali, czyż nie, pani Ewo?
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        na pewno nie byli to wyborcy Bery. I na pewno na niego nie głosowali. Przestańcie wypisywac ciągle to samo pod każdym tematem: że zwalnia jaworzan, katolików, itp., itd... Zwolnił nieudolnych urzędasów i tyle. I to w dodatku takich, co pod nim doły kopali, czyż nie, pani Ewo?
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    aż tyle!i tyle!•28 grudnia 2016 o 12:24

    Drogi "i tyle!", samosąd nie ma nic wspólnego ze sprawiedliwością. Jest doraźną formą zemsty na osobie podejrzanej (słusznie lub niesłusznie) o dokonanie jakiegoś czynu - nierzadko wcale nie będącego przestępstwem, lub też (co równie często się zdarza) przerzucenia na nią winy za cudze nieprawidłowe działania dla uniknięcia samemu kary, albo co jeszcze gorsze, dla zyskania jakiś profitów. Bez zapewnienia jakichkolwiek cywilizowanych zasad przeprowadzenia dochodzenia, możliwości obrony. Samosądy mają również to do siebie, że "zasądzają wyroki" niewspółmiernie wysokie w stosunku do poczynionych czynów lub czynów i kar innych osób. Jeśli tak lubisz samosądy, to życzę ci, żebyś kiedyś stał się ich ofiarą. Wówczas sam będziesz mógł docenić, jaka to sprawiedliwość.
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        Drogi "i tyle!", samosąd nie ma nic wspólnego ze sprawiedliwością. Jest doraźną formą zemsty na osobie podejrzanej (słusznie lub niesłusznie) o dokonanie jakiegoś czynu - nierzadko wcale nie będącego przestępstwem, lub też (co równie często się zdarza) przerzucenia na nią winy za cudze nieprawidłowe działania dla uniknięcia samemu kary, albo co jeszcze gorsze, dla zyskania jakiś profitów. Bez zapewnienia jakichkolwiek cywilizowanych zasad przeprowadzenia dochodzenia, możliwości obrony. Samosądy mają również to do siebie, że "zasądzają wyroki" niewspółmiernie wysokie w stosunku do poczynionych czynów lub czynów i kar innych osób. Jeśli tak lubisz samosądy, to życzę ci, żebyś kiedyś stał się ich ofiarą. Wówczas sam będziesz mógł docenić, jaka to sprawiedliwość.
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    wszyscy wiedzą jak jesti tyle!•28 grudnia 2016 o 09:26

    Największe doły pod nim kopią Ci nieudolni pracownicy, co dalej pracują a swoją nieudolność przerzucają na innych dla wybielenia siebie-kolejny raz.

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Największe doły pod nim kopią Ci nieudolni pracownicy, co dalej pracują a swoją nieudolność przerzucają na innych dla wybielenia siebie-kolejny raz.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    do i tyle!i tyle!•28 grudnia 2016 o 09:03

    Pani Anno, a czy Pani nie powinna zająć się zaległościami w pani pracy, zamiast plotkować i obrabiać innym tyłki dla wypromowania własnej osoby. Wszyscy i tak już wiedzą, że ostrożność w rozmowie z Panią jest wielce zalecana.

    
    4
    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0
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    Strzegom, czy Świdnica?i tyle!•28 grudnia 2016 o 08:56

    Ci co pod kimś doły kopią, to akurat dalej pracują i dalej kopią, a czy słusznie zwolnił to już osądza niezależne organy. Jak masz coś osobistego do kogoś to miej odwagę i powiedz mu to w oczy, a nie za plecami obrabiaj komuś tylne litery, byleby tylko wypłynąć, albo utrzymać się na stołku-Kreciku. Sposób-metody, w jaki zwalniani są jaworzanie jest dość specyficzny, o ile w ogóle można to tak nazwać.
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    do i tylei tyle!•28 grudnia 2016 o 08:13

    skąd ty wiesz  kto na go głosował? czyżby  Bera musi zwalniać wszystkich tych co "na pewno na niego nie głosowali", To chyba jakaś paranoja. Jak można zwalniać ludzi z Jawora bo może na niego nie głosowali , a przyjmować tych ze Strzegomia i ze Świdnicy , którzy na pewno na niego nie głosowali. Życzę ci ty "I tyle" żeby ciebie też ktoś zwolnił bo na niego nie głosowałeś . pamiętaj że zło zawsze wraca ze  zdwojoną siłą , to co dajesz to odbierasz i basta.
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    mieszkaniec Kolejowej•27 grudnia 2016 o 17:59

    czy to jakaś szajba ? Jakikolwiek temat zostanie poruszony to włącza  się ten sam *** i pisze o rzekomej krzywdzie zwolnionych urzędasów.Rozumiem ,że boli oderwanie od koryta , ale jak jesteś taki dobry to przyjmą cię w innych urzędach z otwartymi rękami.Weź się w garść i do roboty , życie nie kończy się na urzędzie w Jaworze! Powodzenia.
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    pukmieszkaniec Kolejowej•27 grudnia 2016 o 21:22

    A wg mnie szajba to jest to, co się wyprawia i to za milczącą aprobata panaburmistrzowskich radnych-jak traktuje się ludzi, jaworzan, wyborców. Jak nie znasz tematu, to lepiej nie zabieraj głosu, bo gdy poznasz prawdę, to baaardzo się zdziwisz. Chcesz osiedlać się, budować, zamieszkać w innym mieście, to droga wolna, ale nie wmawiaj ludziom, że normalnym zjawiskiem jest zwalnianie jaworzan w czasach bezrobocia w mieście, by w ich miejsce pozatrudniać znajomków spoza Jawora, powiązanych albo politycznie albo rodzinnie.

    
    8
    Lubię to: 8
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        A wg mnie szajba to jest to, co się wyprawia i to za milczącą aprobata panaburmistrzowskich radnych-jak traktuje się ludzi, jaworzan, wyborców. Jak nie znasz tematu, to lepiej nie zabieraj głosu, bo gdy poznasz prawdę, to baaardzo się zdziwisz. Chcesz osiedlać się, budować, zamieszkać w innym mieście, to droga wolna, ale nie wmawiaj ludziom, że normalnym zjawiskiem jest zwalnianie jaworzan w czasach bezrobocia w mieście, by w ich miejsce pozatrudniać znajomków spoza Jawora, powiązanych albo politycznie albo rodzinnie.
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    Do pukpuk•27 grudnia 2016 o 22:00

    Naprawdę mi zaimponowałeś. Dobrze piszesz. Ten z Kolejowej to chyba jakiś koleś, lub z rodziny Bery
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    paweł do z ul Kolejowejmieszkaniec Kolejowej•27 grudnia 2016 o 18:16

    przestań wypisywać bzdury. Jak temat ciebie nie tyczy to nie zabieraj głosu
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    UU•27 grudnia 2016 o 17:19

    Jestem za. Mądrze piszesz.
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    Jaśmin•27 grudnia 2016 o 17:18

    My wszyscy JAWORZANIE pracujemy cięzko by utrzymać swoje rodziny. Denerwuje mnie jak słyszę, ze Bera ( młody człowiek ) zgarnia taką kasę, zatrudnia szofera - kuzyna , ma samochod ( kupiony za nasze pieniądze) za 140 tys. zł. Tak byc nie powinno. Bera denerwuje ludzi, moim zdaniem, Pycha idzie przed upadkiem- tak mówi mądre przysłowie.
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        My wszyscy JAWORZANIE pracujemy cięzko by utrzymać swoje rodziny. Denerwuje mnie jak słyszę, ze Bera ( młody człowiek ) zgarnia taką kasę, zatrudnia szofera - kuzyna , ma samochod ( kupiony za nasze pieniądze) za 140 tys. zł. Tak byc nie powinno. Bera denerwuje ludzi, moim zdaniem, Pycha idzie przed upadkiem- tak mówi mądre przysłowie.
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    :(Jaśmin•28 grudnia 2016 o 11:25

    a jest tyle potrzeb inwestycyjnych w mieście, co choćby pokazał ostatni orkan Barbara
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    Szofer•27 grudnia 2016 o 01:17

    Bander wyskoczył jak "Filip z konopi" z tym samochodem za 140.000 - Wieczorek go zgasił jak przysłowiowego peta :)
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    obiektywnieSzofer•27 grudnia 2016 o 09:44

    Jak za króla Sasa-jedz, pij i popuszczaj pasa? Wieczorek ma racje.
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    no, noSzofer•27 grudnia 2016 o 09:31

    kuzyn na szofera, służbowy samochód za 140 tys., nadworny konserwator remontuje prywatne mieszkanie, premie, nagrody, itp.
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    rodzicno, no•27 grudnia 2016 o 14:19

    nie wiem, gdzie ma biuro psiapsiółka Zalewskiej i mnie to nie interesuje, bo jaworzanie wybrali burmistrza i on wdraża reformę oświatową oraz realizuje zadania gminy z zakresu oświaty w Jaworze
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    do Rodzicano, no•27 grudnia 2016 o 14:13

    A te pomysły to do min. Zalewskiej, albo do jej psiapsiólki z Jawora... chyba wiesz, gdzie ma biuro?!
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        A te pomysły to do min. Zalewskiej, albo do jej psiapsiólki z Jawora... chyba wiesz, gdzie ma biuro?!
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    rodzicno, no•27 grudnia 2016 o 14:10

    Ale u innych szuka się oszczędności-może tak burmistrz, jego zastępczyni i skarbnik w swoich kieszeniach najpierw poszukają oszczędności, zanim zaczną szuka ich w kieszeniach innych? Nie jestem za nauczycielami, bo też uważam, że mają stanowczo za dużo przywilejów, nieprzystających do dzisiejszych czasów, ale wypadałoby rodzicom przedłożyc rozwiązania i zapytac, za którą wersją się opowiadają, wszak oświata tak naprawdę istnieje dla uczniów-dla ich kształcenia
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    Do TJ•26 grudnia 2016 o 21:25

    Myślę,że masz złe wrazenie. po prostu Jaworzanie mają takie samo zdanie. Wiele spraw im sie nie podoba. Jednoczą sie. To jest dobry objaw.Wiele spraw ich denerwuje, nie tego oczekiwali. Rozczarowali się.
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    do TJDo TJ•27 grudnia 2016 o 09:29

    możesz miec wrażenie jakie chcesz, ale wystarczy porozmawiac z jaworzanami i powiedzą ci to samo
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    TJDo TJ•26 grudnia 2016 o 22:36

    W kółko te same sformułowania. Zmieniają się tylko podpisy. Nie trzeba być geniuszem by to zauważyć.
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    FD•26 grudnia 2016 o 19:55

    Zle się dzieje w naszym mieście.Odnoszę wrażenie, że władza jaworskiego ratusza pogubiła się.
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    sceptykdo TJ•27 grudnia 2016 o 17:22

    To chyba w jakimś innym Jaworze mieszkamy... Ty chyba bliżej Mącinki
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    TJFD•26 grudnia 2016 o 21:19

    Mam wrażenie że większość komentarzy pisze ta sama osoba...
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    Rysiiek•26 grudnia 2016 o 18:31

    Bera mówi co innego niż naczelnik. Co to ma znaczyć ?
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    Wacek•26 grudnia 2016 o 18:29

    No i masz czegoś chciał - tak śpiewał połomski. Chcieliście na burmistrza Berę , to go macie Ja jego nie chciałem. Nie dawałem jemu szansy i miałem rację. Te zwolnienia Jaworzan, to masakra.Myślę, że wszystko wróci do normy jak wybierzemy nowego burmistrza..
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        No i masz czegoś chciał - tak śpiewał połomski. Chcieliście na burmistrza Berę , to go macie Ja jego nie chciałem. Nie dawałem jemu szansy i miałem rację. Te zwolnienia Jaworzan, to masakra.Myślę, że wszystko wróci do normy jak wybierzemy nowego burmistrza..
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    BaranWacek•26 grudnia 2016 o 22:05

    Najlwpiej tego z legnicy, co do slusznej partyji nalezy
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    jarek•26 grudnia 2016 o 16:52

    Ta decyzja zaważy o przyszłości najmłodszych jaworzan więc powinna być przemyślana, a nie robiona na hurra.
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        Ta decyzja zaważy o przyszłości najmłodszych jaworzan więc powinna być przemyślana, a nie robiona na hurra.
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    coś nie tak•26 grudnia 2016 o 12:04

    Wg mojej oceny to nie była uchwała dot. wyłącznie zmiany siedziby szkoły podstawowej nr 1, bo dla takiej uchwała nie ma podstawy prawnej. Jeśli zaś to była uchwała dot. sieci publicznych szkół w Jaworze, to dot. wszystkich placówek szkolnych gminy, a więc i funkcjonowania gimnazjum nr 1, gimnazjum nr 2, etc. http://wartowiedziec.org/index.php/edukacja/prawo-i-zarzadzanie/21338-zmiana-siedziby-szkoy-a-plan-sieci-szko-publicznych
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        Wg mojej oceny to nie była uchwała dot. wyłącznie zmiany siedziby szkoły podstawowej nr 1, bo dla takiej uchwała nie ma podstawy prawnej. Jeśli zaś to była uchwała dot. sieci publicznych szkół w Jaworze, to dot. wszystkich placówek szkolnych gminy, a więc i funkcjonowania gimnazjum nr 1, gimnazjum nr 2, etc. http://wartowiedziec.org/index.php/edukacja/prawo-i-zarzadzanie/21338-zmiana-siedziby-szkoy-a-plan-sieci-szko-publicznych
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    w co tu uwierzyć?coś nie tak•26 grudnia 2016 o 12:40

    Ale jaja-naczelnik oświaty mówi, że jest to uchwała dot. wyłącznie zmiany siedziby szkoły podstawowej nr 1 a burmistrz, że jest ona jednak związana z reformą oświatową i likwidacją gimnazjów-czyli różne podstawy prawne działania. Mało tego, skoro podjęto uchwałę o zmianie siedziby SP 1, to zmiana ta dot. też jej filii na Dmowskiego, bo tak wynika przepisów prawa. jak w takim razie ma się do tego wypowiedź naczelnika, że na temat czy przenieść i kiedy filię będą później rozmawowy?
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        Ale jaja-naczelnik oświaty mówi, że jest to uchwała dot. wyłącznie zmiany siedziby szkoły podstawowej nr 1 a burmistrz, że jest ona jednak związana z reformą oświatową i likwidacją gimnazjów-czyli różne podstawy prawne działania. Mało tego, skoro podjęto uchwałę o zmianie siedziby SP 1, to zmiana ta dot. też jej filii na Dmowskiego, bo tak wynika przepisów prawa. jak w takim razie ma się do tego wypowiedź naczelnika, że na temat czy przenieść i kiedy filię będą później rozmawowy?
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    ?coś nie tak•26 grudnia 2016 o 12:15

    Sam burmistrz mówi, że ta zmiana siedziby jest związana ze zmianą oświatową likwidującą gimnazja, więc czy w takim razie faktycznie nie powinna być powiązana ze zmianą planu sieci publicznych szkół w gminie? Może radny Wieczorek jednak ma rację?
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        Sam burmistrz mówi, że ta zmiana siedziby jest związana ze zmianą oświatową likwidującą gimnazja, więc czy w takim razie faktycznie nie powinna być powiązana ze zmianą planu sieci publicznych szkół w gminie? Może radny Wieczorek jednak ma rację?
        
            Anuluj
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    Odpowiedz
    







                
    różnie•26 grudnia 2016 o 11:19

    burmistrz radnego Wieczorka próbuje przekonać, że martwi się o jaworzan, pracowników podległych mu jednostek (gimnazjów), aby nie tracili pracy, a w praktyce zwalnia jaworzan i zatrudnia ludzi spoza Jawora
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        burmistrz radnego Wieczorka próbuje przekonać, że martwi się o jaworzan, pracowników podległych mu jednostek (gimnazjów), aby nie tracili pracy, a w praktyce zwalnia jaworzan i zatrudnia ludzi spoza Jawora
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    uchwała•26 grudnia 2016 o 11:10

    czy samo przeniesienie siedziby szkoły do innego budynku w ogóle wymaga zgody rady?
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        czy samo przeniesienie siedziby szkoły do innego budynku w ogóle wymaga zgody rady?
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    ten sam niż demograficzny•26 grudnia 2016 o 10:35

    to gimnazjum nr 2, gdzie pracuje radny Pawlinow, opłaca się przekształcić w szkołę podstawową nr 2 ale gimnazjum nr 1 już nie opłaca się przekształcić w szkołę podstawową nr 7?!
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        to gimnazjum nr 2, gdzie pracuje radny Pawlinow, opłaca się przekształcić w szkołę podstawową nr 2 ale gimnazjum nr 1 już nie opłaca się przekształcić w szkołę podstawową nr 7?!
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    rodzicten sam niż demograficzny•27 grudnia 2016 o 09:36

    Jak to jest, że z gimnazjum nr 2, gdzie pracuje radny Pawlinow można zrobic szkołę podstawową nr 2 a gimnazjum nr 1 łączy się ze szkołą podstawową nr 1 i likwiduje? Przecież to SP 1 leży w bardziej zaludnionej częsci Jawora!
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        Jak to jest, że z gimnazjum nr 2, gdzie pracuje radny Pawlinow można zrobic szkołę podstawową nr 2 a gimnazjum nr 1 łączy się ze szkołą podstawową nr 1 i likwiduje? Przecież to SP 1 leży w bardziej zaludnionej częsci Jawora!
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    Odpowiedz
    

                
    ofertarodzic•27 grudnia 2016 o 13:33

    proponują, aby burmistrz zwolnił 2 naczelników od oświaty (obecnego i poprzedniego) a zatrudnił 1 osobę, która poda najlepsze rozwiązanie
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        proponują, aby burmistrz zwolnił 2 naczelników od oświaty (obecnego i poprzedniego) a zatrudnił 1 osobę, która poda najlepsze rozwiązanie
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    jaja sobie robisz?!rodzic•27 grudnia 2016 o 13:19

    To do czego burmistrz zatrudnił obecnego naczelnika oświaty i dodatkowo na zlecenie poprzedniego, skoro czeka na propozycje rozwiązań z zewnątrz?
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        To do czego burmistrz zatrudnił obecnego naczelnika oświaty i dodatkowo na zlecenie poprzedniego, skoro czeka na propozycje rozwiązań z zewnątrz?
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    Gregoryrodzic•27 grudnia 2016 o 13:08

    A może jakieś konkretne propozycje, jak zmieścić klasy 1-8 w SP 1 i co zrobić z budynkiem gimnazjum nr 1? KONKRETY! Bo krytykować to każdy potrafi....
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        A może jakieś konkretne propozycje, jak zmieścić klasy 1-8 w SP 1 i co zrobić z budynkiem gimnazjum nr 1? KONKRETY! Bo krytykować to każdy potrafi....
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    anioł stróżrodzic•27 grudnia 2016 o 13:06

    radny Pawlinow uczy w gimnazjum nr 2 i jego nie likwidują, tylko przekształcają w podstawówkę nr 2
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        radny Pawlinow uczy w gimnazjum nr 2 i jego nie likwidują, tylko przekształcają w podstawówkę nr 2
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    do Gregoryrodzic•27 grudnia 2016 o 12:58

    ale jakoś z gimnazjum nr 2 ma byc  podstawówka nr 2 zamiast oddział podtawówki 5 żeby nie było zman
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        ale jakoś z gimnazjum nr 2 ma byc  podstawówka nr 2 zamiast oddział podtawówki 5 żeby nie było zman
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    Gregoryrodzic•27 grudnia 2016 o 12:47

    Jasnee, to dlaczego dzieci w "piątce" chodzą na dwie zmiany? A co zrobić z budynkiem gimnazjum nr 1, w którym już teraz 20 sal stoi pustych??
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        Jasnee, to dlaczego dzieci w "piątce" chodzą na dwie zmiany? A co zrobić z budynkiem gimnazjum nr 1, w którym już teraz 20 sal stoi pustych??
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    o co tu chodzi?•26 grudnia 2016 o 10:22

    przecież szkoła podstawowa 1 przez wcześniej już wiele lat funkcjonowała w systemie 8-letnim i jakoś wcześniej można było to zorganizować
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    Barano co tu chodzi?•26 grudnia 2016 o 22:07

    Taa, 1-3 na dwomskiego, 3-8 na limanowskiego,  8 letnoie jak cholera
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        Taa, 1-3 na dwomskiego, 3-8 na limanowskiego,  8 letnoie jak cholera
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    Nie BaranBaran•27 grudnia 2016 o 16:46

    Baranie kiedyś w jedynce było 1-8
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        Baranie kiedyś w jedynce było 1-8
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    KozaBaran•27 grudnia 2016 o 12:31

    szkoła podstawowa nr 5 też funkcjonuje w 2 budynkach (oddziałach) i jakoś nikomu to nie przeszkadza
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            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    czy dobrze rozumiem?•26 grudnia 2016 o 10:19

    To gmina zamierza wybudować boisko przy gimnazjum nr 1 o którym Bera mówił podczas kampanii wyborczej za pieniądze przeznaczone na reformę oświatową?
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        To gmina zamierza wybudować boisko przy gimnazjum nr 1 o którym Bera mówił podczas kampanii wyborczej za pieniądze przeznaczone na reformę oświatową?
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    1•26 grudnia 2016 o 10:04

    w małej jedynce nie ma zaplecza kuchennego i stołówki-dzieci z małej jedynki chodziły na stołówkę do duże jedynki, a jak ta zostanie zlikwidowana, to zostaną bez stołówki
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        w małej jedynce nie ma zaplecza kuchennego i stołówki-dzieci z małej jedynki chodziły na stołówkę do duże jedynki, a jak ta zostanie zlikwidowana, to zostaną bez stołówki
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    i1•27 grudnia 2016 o 07:06

    już dawno rodzice powinni się postarać, żeby dzieci nie musiały chodzić w deszczu, śniegu czy błocie na stołówkę....Przecież jedzenie można dowieść do dzieci a nie odwrotnie!
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        już dawno rodzice powinni się postarać, żeby dzieci nie musiały chodzić w deszczu, śniegu czy błocie na stołówkę....Przecież jedzenie można dowieść do dzieci a nie odwrotnie!
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    Baran1•26 grudnia 2016 o 22:08

    Ojej, to w biedrze aie obkupia w dzordzowki
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        Ojej, to w biedrze aie obkupia w dzordzowki
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    masakra•26 grudnia 2016 o 09:58

    szkoda, że panaburmistrzowi radni, zwłaszcza radny Pawlinow tak dociekliwie nie dopytują burmistrza o zmiany organizacyjne, politykę kadrową i zwolnienia jaworzan w innych niż szkoły jednostkach gminy, w urzędzie
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        szkoda, że panaburmistrzowi radni, zwłaszcza radny Pawlinow tak dociekliwie nie dopytują burmistrza o zmiany organizacyjne, politykę kadrową i zwolnienia jaworzan w innych niż szkoły jednostkach gminy, w urzędzie
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    buhaha•26 grudnia 2016 o 09:51

    Jeśli chodzi o sprawy kadrowe, to nawet kurator uczula, że jeśli są jakieś osoby, które mają kredyty, rodzinę na utrzymaniu, dzieci, to żeby unikać zwolnień takich ludzi. Burmistrz póki co zwolnił jaworzan, którzy właśnie w takiej sytuacji się znalazły, więc takimi kryteriami raczej się nie kieruje.
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        Jeśli chodzi o sprawy kadrowe, to nawet kurator uczula, że jeśli są jakieś osoby, które mają kredyty, rodzinę na utrzymaniu, dzieci, to żeby unikać zwolnień takich ludzi. Burmistrz póki co zwolnił jaworzan, którzy właśnie w takiej sytuacji się znalazły, więc takimi kryteriami raczej się nie kieruje.
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    Baranbuhaha•26 grudnia 2016 o 22:10

    Zwyklego pracownika nikt nie pyta czy ma kredyt, jak trzeba to leci z roboty, mam sie martwic nauczycielami? W d**ie ich mam
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        Zwyklego pracownika nikt nie pyta czy ma kredyt, jak trzeba to leci z roboty, mam sie martwic nauczycielami? W d**ie ich mam
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    jedno do likwidacji, drugie nie•26 grudnia 2016 o 09:40

    A tego, co naczelnik powiedział można wywnioskować, że gimnazjum nr 1 będzie zlikwidowane i dlatego przenosi się tam szkołę podstawową nr 1 a gimnazjum nr 2 zostanie zamienione w szkołę podstawowa nr 2. Radny Pawlinow uczy w gimnazjum nr 2, więc jego szkoła nie zostanie zlikwidowana, tylko zamieniona w podstawówkę.
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        A tego, co naczelnik powiedział można wywnioskować, że gimnazjum nr 1 będzie zlikwidowane i dlatego przenosi się tam szkołę podstawową nr 1 a gimnazjum nr 2 zostanie zamienione w szkołę podstawowa nr 2. Radny Pawlinow uczy w gimnazjum nr 2, więc jego szkoła nie zostanie zlikwidowana, tylko zamieniona w podstawówkę.
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    dzialania prorodzinne•26 grudnia 2016 o 09:26

    Naczelnik narzeka na spory niż w Jaworze, tymczasem jego burmistrz zwalnia jaworzan i daje pracę ludziom spoza Jawora-taka polityka kadrowa nie likwiduje niżu, tylko go jeszcze pogłębia, przez co też i coraz mniej nauczycieli jest potrzebnych-takie są efekty niżu demograficznego w Jaworze.
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        Naczelnik narzeka na spory niż w Jaworze, tymczasem jego burmistrz zwalnia jaworzan i daje pracę ludziom spoza Jawora-taka polityka kadrowa nie likwiduje niżu, tylko go jeszcze pogłębia, przez co też i coraz mniej nauczycieli jest potrzebnych-takie są efekty niżu demograficznego w Jaworze.
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    Felek Zdankiewicz•25 grudnia 2016 o 18:25

    Na własne oczy i własne uszy zobaczymy i usłyszymy jak radni szanują nas rodziców. Rodziców swoich wyborców. Ciekawy jestem czy Bera będzie miał przewage u radnych czy rodzice. Zobaczymy kogo wybrac na nową kadencję, a kogo skreślic.
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        Na własne oczy i własne uszy zobaczymy i usłyszymy jak radni szanują nas rodziców. Rodziców swoich wyborców. Ciekawy jestem czy Bera będzie miał przewage u radnych czy rodzice. Zobaczymy kogo wybrac na nową kadencję, a kogo skreślic.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Do dialog•24 grudnia 2016 o 19:12

    To jakaś prywata. Niech się ktoś znający temat wypowie.

    
    7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        To jakaś prywata. Niech się ktoś znający temat wypowie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    BaranDo dialog•26 grudnia 2016 o 22:11

    Najlepiej stasiu witek z zonka

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Najlepiej stasiu witek z zonka
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Rodzic dziecka•24 grudnia 2016 o 10:10

    Wraz z grupą rodziców dzieci uczęszczających do filii Szkoły Podstawowej nr 1 przy ul. Dmowskiego jesteśmy za utrzymaniem tego obiektu tak aby nasze dzieci nie trafiły do jednego dużego molocha - bo czasy szkół na kilkaset osób na szczęście minęły, a przynajmniej tak nam się wydawało. Na zachodzie są preferowane właśnie szkoły gdzie nie ma przepełnienia, jest przyjazna atmosfera, wszystkie dzieci i grono pedagogiczne się zna i rozumie potrzeby każdego dziecka indywidualnie. Jeśli pieniądz w naszym mieście ma być ważniejszy od losu dziecka, to ja dziękuję radnym za taką troskę. Wiem że niektórzy rodzice już zaczynają zbierać podpisy pod tym postulatem i zamierzają wyrazić swój sprzeciw dość radykalnie więc niech pan Przewodniczący szykuje się niebawem na ostrą jazdę na sesji, a może trzeba będzie uciekać i przenosić posiedzenie do innej sali, bo zapowiadam że mównicy już nie oddamy.

    
    8
    Lubię to: 8
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Wraz z grupą rodziców dzieci uczęszczających do filii Szkoły Podstawowej nr 1 przy ul. Dmowskiego jesteśmy za utrzymaniem tego obiektu tak aby nasze dzieci nie trafiły do jednego dużego molocha - bo czasy szkół na kilkaset osób na szczęście minęły, a przynajmniej tak nam się wydawało. Na zachodzie są preferowane właśnie szkoły gdzie nie ma przepełnienia, jest przyjazna atmosfera, wszystkie dzieci i grono pedagogiczne się zna i rozumie potrzeby każdego dziecka indywidualnie. Jeśli pieniądz w naszym mieście ma być ważniejszy od losu dziecka, to ja dziękuję radnym za taką troskę. Wiem że niektórzy rodzice już zaczynają zbierać podpisy pod tym postulatem i zamierzają wyrazić swój sprzeciw dość radykalnie więc niech pan Przewodniczący szykuje się niebawem na ostrą jazdę na sesji, a może trzeba będzie uciekać i przenosić posiedzenie do innej sali, bo zapowiadam że mównicy już nie oddamy.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    dialogRodzic dziecka•24 grudnia 2016 o 10:58

    Ciekawe jakie zdanie ma na ten temat radny Pawlinow-nauczyciel w gimnazjum nr 2, które jest wygasające oraz żona Bery szefa od promocji ucząca filii SP 1 przy Dmowskiego, czyli 2 różne strony?

    
    9
    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ciekawe jakie zdanie ma na ten temat radny Pawlinow-nauczyciel w gimnazjum nr 2, które jest wygasające oraz żona Bery szefa od promocji ucząca filii SP 1 przy Dmowskiego, czyli 2 różne strony?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    pośrodekdialog•25 grudnia 2016 o 13:07

    Ciekawe czy "będą trzymać" w tym temacie stronę burmistrza, czy rodziców?

    
    7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ciekawe czy "będą trzymać" w tym temacie stronę burmistrza, czy rodziców?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    MB•24 grudnia 2016 o 00:46

    Banderowi to tylko czerwony kulisty nos nałożyć i do cyrku na clowna..... Te miny bezcenne?......

    
    14
    Lubię to: 14
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Banderowi to tylko czerwony kulisty nos nałożyć i do cyrku na clowna..... Te miny bezcenne?......
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    opolak•23 grudnia 2016 o 20:40

    Ktoś dybie na budynek szkoły? Gimazjum i tak zostanie rozwiązane, więc szkoła podstawowa ma szansę na lepsze funkcjonowanie

    
    4
    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ktoś dybie na budynek szkoły? Gimazjum i tak zostanie rozwiązane, więc szkoła podstawowa ma szansę na lepsze funkcjonowanie
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Ciekawy•23 grudnia 2016 o 19:36

    Wysłuchałem to co mówił Bera i mam do niego jedno pytanie : Jak to się stało, że zwolnił Jaworzanina , ten człowiek ma dzieci. Teraz jeżdzi do pracy 36 km. Dzieci odczuwają brak rodzica. Niech Bera odpowie dlaczego zwalnia Jaworzan a zatrudnia kolegów ze Strzegomia i Świdnicy ? Jestem ciekaw. To moje zdanie na ten temat.

    
    15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Wysłuchałem to co mówił Bera i mam do niego jedno pytanie : Jak to się stało, że zwolnił Jaworzanina , ten człowiek ma dzieci. Teraz jeżdzi do pracy 36 km. Dzieci odczuwają brak rodzica. Niech Bera odpowie dlaczego zwalnia Jaworzan a zatrudnia kolegów ze Strzegomia i Świdnicy ? Jestem ciekaw. To moje zdanie na ten temat.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    faktyCiekawy•23 grudnia 2016 o 19:38

    zwolnił nie jednego a kilku jaworzan, co mają dzieci

    
    13
    Lubię to: 13
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        zwolnił nie jednego a kilku jaworzan, co mają dzieci
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    bofakty•27 grudnia 2016 o 09:25

    prezes Kuźni nie odpowiada za bezrobocie i niż demograficzny w mieście a burmistrz tak

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        prezes Kuźni nie odpowiada za bezrobocie i niż demograficzny w mieście a burmistrz tak
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Baranfakty•26 grudnia 2016 o 22:12

    Czemu tak nie plakales za zwalnianymi z kuzni kilka lat temu?

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Czemu tak nie plakales za zwalnianymi z kuzni kilka lat temu?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    XXV•23 grudnia 2016 o 18:42

    No mówca to Bera nie jest dobrym. Brak konkretów.

    
    15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        No mówca to Bera nie jest dobrym. Brak konkretów.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Ewa•23 grudnia 2016 o 18:41

    Oj wystąpienie Bery było cieniutkie.

    
    13
    Lubię to: 13
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Oj wystąpienie Bery było cieniutkie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    ZS•23 grudnia 2016 o 18:39

    Nie podoba mi się wystąpienie Bery.

    
    16
    Lubię to: 16
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Nie podoba mi się wystąpienie Bery.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Marek•23 grudnia 2016 o 18:33

    To nie jest MÓJ BURMISTRZ I MOJA RADA

    
    13
    Lubię to: 13
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        To nie jest MÓJ BURMISTRZ I MOJA RADA
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    BaranMarek•26 grudnia 2016 o 22:13

    I tak nie wygraja twoi za dwa lata

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        I tak nie wygraja twoi za dwa lata
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    Artur•23 grudnia 2016 o 18:28

    bera zwalnia naszych kolegów- Jaworzan. To jes problem. Zaufaliśmy mu a on nas oszukał. Obiecywł duzo, Tylko na obietnicach poprzestał. Mam już dosyć jego fotek.Co za dużo to nie zdrowo. Jestem oburzony jego postępowaniem

    
    15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        bera zwalnia naszych kolegów- Jaworzan. To jes problem. Zaufaliśmy mu a on nas oszukał. Obiecywł duzo, Tylko na obietnicach poprzestał. Mam już dosyć jego fotek.Co za dużo to nie zdrowo. Jestem oburzony jego postępowaniem
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    BaranArtur•26 grudnia 2016 o 22:14

    Zmarszcz freda to ci przejdzie

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Zmarszcz freda to ci przejdzie
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    xyzBaran•26 grudnia 2016 o 23:22

    Co za buta i arogancja! Za dwa lata was rozliczymy.

    
    4
    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Co za buta i arogancja! Za dwa lata was rozliczymy.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    Matylda•23 grudnia 2016 o 17:56

    Tak naprawdę to gimnazjum i sp 1 od dawna powinny funkcjonować w jednym budynku. Zaoszczędzone pieniądze na remonty i eksploatację można by spożytkować na budowę boisk lub rozbudowę sali gimnastycznej.

    
    6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Tak naprawdę to gimnazjum i sp 1 od dawna powinny funkcjonować w jednym budynku. Zaoszczędzone pieniądze na remonty i eksploatację można by spożytkować na budowę boisk lub rozbudowę sali gimnastycznej.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    MatyldaMatylda•27 grudnia 2016 o 14:07

    Dobro dzieci to dobrze zorganizowana i wyposażona szkoła. Skoro Gim. nr 7 może pomieścić wszystkich uczniów, to należy właśnie w tę szkołe inwestować. W ten sposób wszystkie dzieci będą mieć i stołówkę i sale gimnastyczne i dobre boiska.

    
    1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Dobro dzieci to dobrze zorganizowana i wyposażona szkoła. Skoro Gim. nr 7 może pomieścić wszystkich uczniów, to należy właśnie w tę szkołe inwestować. W ten sposób wszystkie dzieci będą mieć i stołówkę i sale gimnastyczne i dobre boiska.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    TrakMatylda•27 grudnia 2016 o 14:21

    o dobro dzieci dbają ich rodzice, więc wypadałoby z nimi uzgadniac takie rzeczy

    
    1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        o dobro dzieci dbają ich rodzice, więc wypadałoby z nimi uzgadniac takie rzeczy
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    AntekMatylda•26 grudnia 2016 o 16:58

    Pieniądze ważniejsze od dobra dzieci?

    
    4
    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Pieniądze ważniejsze od dobra dzieci?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    gdzieAntek•27 grudnia 2016 o 13:51

    proponuję, aby oszczędności lepiej szukac w imprezkach, promocji, reprezentacji, pijarze, bo z tego korzystają nieliczni

    
    1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        proponuję, aby oszczędności lepiej szukac w imprezkach, promocji, reprezentacji, pijarze, bo z tego korzystają nieliczni
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    BaranAntek•26 grudnia 2016 o 22:14

    Odezwal sie bezdzietny

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Odezwal sie bezdzietny
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    polityka kadrowo-rodzinna•23 grudnia 2016 o 10:41

    burmistrz zwalnia jaworzan, zatrudnia ludzi z sąsiedniego powiatu a potem zdziwienie, że w Jaworze nie ma dzieci-jaworzanie musza stąd migrować za pracą

    
    14
    Lubię to: 14
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        burmistrz zwalnia jaworzan, zatrudnia ludzi z sąsiedniego powiatu a potem zdziwienie, że w Jaworze nie ma dzieci-jaworzanie musza stąd migrować za pracą
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    hehe•23 grudnia 2016 o 09:25

    Pan MB znów chiał błysnąć, ale jak zwykle nie wyszło. Wieczorek szybko go zgasił.

    
    21
    Lubię to: 21
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Pan MB znów chiał błysnąć, ale jak zwykle nie wyszło. Wieczorek szybko go zgasił.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    zyga•23 grudnia 2016 o 09:20

    Tę dyskusję powinni zobaczyć rodzice dzieci z gimnazjum nr 1. Bo to tak wygląda jakby tylko Wieczorek interesował się ich pociechami.

    
    14
    Lubię to: 14
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Tę dyskusję powinni zobaczyć rodzice dzieci z gimnazjum nr 1. Bo to tak wygląda jakby tylko Wieczorek interesował się ich pociechami.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Młynarska D.zyga•24 grudnia 2016 o 09:57

    Pan Jacek po raz kolejny pokazał że jeśli chodzi o tematy oświaty dla wielu jest po prostu ekspertem w tej dziedzinie. Inni słuchali jak w kinie, bo nie wiedzieli co powiedzieć. Brawo Pani Jacku, doświadczenie w pracy w szkole wyszło na tej sesji i to się chwali

    
    7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Pan Jacek po raz kolejny pokazał że jeśli chodzi o tematy oświaty dla wielu jest po prostu ekspertem w tej dziedzinie. Inni słuchali jak w kinie, bo nie wiedzieli co powiedzieć. Brawo Pani Jacku, doświadczenie w pracy w szkole wyszło na tej sesji i to się chwali
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    anna•23 grudnia 2016 o 09:16

    Wieczorek bardzo dobrze wypunktował wszystkie nieścisłości. Szkoda, że inni radni nie bardzo chcieli merytorycznie podyskutować o tych problemach.

    
    19
    Lubię to: 19
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Wieczorek bardzo dobrze wypunktował wszystkie nieścisłości. Szkoda, że inni radni nie bardzo chcieli merytorycznie podyskutować o tych problemach.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    GGanna•23 grudnia 2016 o 09:21

    Np. radny Bander - gazetka, komóreczka... Niesamowita podzielność uwagi.

    
    21
    Lubię to: 21
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Np. radny Bander - gazetka, komóreczka... Niesamowita podzielność uwagi.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    ehGG•23 grudnia 2016 o 14:29

    Co tacy ludzie robią w radzie?!

    
    17
    Lubię to: 17
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Co tacy ludzie robią w radzie?!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    antonio banderasGG•23 grudnia 2016 o 09:26

    Znowu czytał Wiadomości na sesji?

    
    20
    Lubię to: 20
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Znowu czytał Wiadomości na sesji?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    szczerbata jolka•23 grudnia 2016 o 09:09

    Teraz jest niż ale za kilka lat dzięki 500 plus będzie wyż.

    
    8
    Lubię to: 8
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Teraz jest niż ale za kilka lat dzięki 500 plus będzie wyż.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Darekszczerbata jolka•23 grudnia 2016 o 09:17

    Oj tak z pewnością.... Kto przy zdrowych zmysłach decyduje się na dziecko ze względu na rządowy socjal? Dziś jest jutro może go nie być. Dla ludzi bardziej liczy się stabilność i łatwość w znalezieniu pracy, niż rządowa "kiełbasa wyborcza". Mówię oczywiście o rozsądnych ludziach nie o patologii.

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Oj tak z pewnością.... Kto przy zdrowych zmysłach decyduje się na dziecko ze względu na rządowy socjal? Dziś jest jutro może go nie być. Dla ludzi bardziej liczy się stabilność i łatwość w znalezieniu pracy, niż rządowa "kiełbasa wyborcza". Mówię oczywiście o rozsądnych ludziach nie o patologii.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    do DarekDarek•23 grudnia 2016 o 09:22

    Czyli uważasz, że zachodnie społeczeństwa. Zwłaszcza brytyjczycy, szwedzi i niemcy to patologia?

    
    8
    Lubię to: 8
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Czyli uważasz, że zachodnie społeczeństwa. Zwłaszcza brytyjczycy, szwedzi i niemcy to patologia?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    ciekawi mnie•23 grudnia 2016 o 09:05

    Czy radni PO solidaryzując się z kolegami z sejmu spędzą święta w sali rajców?

    
    16
    Lubię to: 16
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Czy radni PO solidaryzując się z kolegami z sejmu spędzą święta w sali rajców?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    uczeń•23 grudnia 2016 o 08:58
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